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Summary:

The ancient law of the Arabic poetry was based on the concepts of the “pillar of poetry”
where it was devised descriptively and analytically through the first pratical monetary books
of owners of Al Amadi, jerjani and Marzouki...this law it is based of the rhetorical
signification of the “dysosirian and its laws “.

In this article I will try to touch up on the concept of the “pillar of poetry” by changing the
angle of view in the search for the poetic supperesses that ancient critics practiced on the
poets, so | thought should be a starting point for believing that the secret of any analysis is a
search of the mark itself where to connotation is subject to intellectual fluctuations through
different mental perception.

Key words: law of the mark- conventional guide- literary guide- discourse analysis- the pillar
of poetry

Résumé :

L’ancienne poésie arabe était basées sur les concepts du (plier de la poésie) ou elle avait été
congue de maniére descriptive et analytique des propriétaires d’Al Amadi, Jerjani et
Marzouki ,...leurs loi monétaire est a la base de la signification du (dysosirien et de ses lois).

Dans cet article, j’essaierai d’aborder le concept de (plier de la poésie en modifiant I’angle de
vue ,on tournant la recherche de la suppression poétique pratiquée par les anciens critiques
des poétes et qui est considéré comme un guide conventionnel menu par la loi dysosirian a un
guide littéraire ou la marque change de dimension ,et qui mene a la poursuiver en cherchant
les secret de I’imitation dans les aveux cachés de la marque.

Mots-clés : la loi de la marque- guide conventionnel- guide littéraire- analyse du discours- le
plier de la poésie
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